
KS SAVSKO NASELJE II

Tudi letos brez
toplovoda

Prebivalci krajevne skupnosti Savsko naselje II se bodo, kot
vse kaže, še naprej greli po starem. Za nadaljevanje izgradnje
toplovodnega omrežja in priključitve na KEL je zmanjkalo
denarja Kot nam je povedal FRANC SVETEC, sekretar beži-
grajske sannoupravne stanovanjske skupnosti, so izgradnjo
opredelili z vsakoletnimi plani glede na razpoložljiva sredstva
amortizacije. Letos bodo večji del srčdstev amortizacije name-
nili vzdrževanju hiš, saj zan| s stanarinami ne zberejo dovolj.

Razumljivo je, da bo kupček denarja za vse načrte in želje
premajhen. Krajane pa vseeno zanima, kako je mogoče, da so
za spremembo srednjeročnega in letnih načrtov izvedeli Sele
polem, ko so o usodl svojega ogrevanja zastavili delegatsko
vprašanje na zasedanju občinske skupščine. Po nesamou-
pravni poti bodo, kot menijo, spremenjeni tudi srednjeročni in
ietni načrti krajevne skupnosti Predvsem pa jih zanima, kdaj
bodo v svojih stanouan|ih po novem lahko prižgali radiatorje.

FRANC SVETEC nam je povedal, da si krajevna skupnost
lahko najde odgovore na zastavljena vprašanja v planu stano-
vanjskega gospodarstva za letošnje leto, ki je bil v javni obrav-
navi do konca januarja, in na katerega iz krajevne skupnosti
Savsko naselje II niso prejeli nikakršnih pripomb. Prihodnost
priključitve na KEL pa bo, tako kot do zdaj, odvisna od razpo-
ložljivega denarja, ki ga bo letos, kljub nedavnemu povečanju
starin, premalo.
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